
 
 
Styremøte 11 mars 2021 
Til stede: Brage, Tommy, Thomas. Christel, Brage, Brede, Vibeke og Odin 
 
Sak 26/21 
Godkjenning av innkalling og sakliste 
Godkjent 
 
Sak 27/21 
Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Godkjent 
 
Sak 28/21 
Økonomi 
Vi har god likviditet 
 
Sak 29/21 
Innkommen post. 
Har vært til orientering. Diverse informasjon fra bordtennisforbundet. 
 
30/21 
Fordeling av formelle arbeidsoppgaver i styret. 

- Ansvar politiattester: Christel og Brage 
- Sponsoransvarlig: Brede og Tommy 
- Ansvar hovedbidragsyter: Thomas og Tommy (opprette kontakt innen neste 

styremøte) 
- Kasserer: Thomas og Brede 
- Søknadsansvarlig: Odin (leder) og Vibeke 
- Sekretær: Vibeke 
- Kommunikasjonsansvarlig/sosiale medier. Brage 
- Medlemsregisteret/Spond: Odin og Brage Sende ut kontingent til alle registrerte 

medlemmer. 
 
31/21 
Trener kompetanse- Trener 1 kurs, andre kurs? 
Vi sender Odin, Brage, Sverre og Kåre og Thomas på trener 1 kurs i Oslo. Klubben dekker 
reiseutgifter.  
Thomas jobber med å få kurset overført til Bergen. 
 
32/21 
Utarbeidelse av budsjett, fremdrift, hvem gjør hva? 
Thomas tar kontakt med Anders Hovden angående hva vi fikk av inntekt for ulike midler 
ifjor. (150 000) 
Brede, Odin og Thomas utarbeider budsjett. 
Vi tar utgangspunkt i et normalår. 



 
 
 
 
 
33/22 
Informere nye styremedlemmer om essensielle planer for 2021 
Odin informerte hva vi har søkt på. 
Vi har søkt til Vestland fylkeskommune, 
Stimuleringsmidlers fra Bergen kommune og Gjensidigestiftelsen. Søknadene gjelder kurs for 
parautøvere og sommeridrettsleir. 
Søkt til Stiftelsen Ida Eide til tilskudd til førstehjelpskurs og hjertestartere. 
 
34/21 
Vurdere behov for ekstern/proff design hjelp angående logo, sette av en sum til dette. 
Vi må høre med andre vi kjenner angående design av nettside. Odin tar hovedansvar for det 
tekniske av utarbeidelsen av nettsiden. Høre med John Erik Sloper om han kan bidra.  
Vi utfordrer alle medlemmer til å komme med forslag til logo og hva de forbinder med 
klubben.(Brage) 
 
35/21 Hva skjer etter Kanalveien 90, 31.12.2021 
Aktuelt å få plass i ny hall som er planlagt på Landås? 3 års prosjekt. 
Sitter vår bidragsgiver med kontakter til lokale vi kan leie?  Thomas og Tommy 
Vi ønsker et eget lokale. Det må tas økonomiske vurderinger. Alle kan går i tenkeboksen 
Målet er en konkret plan innen 1 juli.  
 
36/21 Valg av regnskapsfører, beholde nåværende, klausuler eventuelt? 
Thomas og Brede tar kontakt med Anders Hovden og sonderer terrenget videre. 
 
37/21 Lønnede trenere 
Fortsette med Aleksis. Avhenger litt av inntekter og om de andre klubbene er interessert. Vi 
sonderer terrenget i første omgang. Thomas og Tommy forhører seg med hovedbidragsyter 
om evt. bidrag til fremtidig trener. 
 
38/21 Evt. 

A. Saker blir avgjort på styremøter.  Hvis saker kommer inn med tidsfrist før neste 
oppsatte styremøte, så formidler intiativtaker det på e-post. 

B.  
 Spillere på kontrakt. Vi avslutter spillerkontrakter med svensken og dansken.    
Thomas tar kontakt. 

- Kristoffer Esketveit fra Grimstad er velkommen til å representere Bergen 
paraidrettslag i bordtennis. Han kan ikke regne med økonomisk støtte utover andre 
spiller som spiller i 2 divisjon. Thomas snakker med Nartin Røste hva han tenker 
angående neste år.  

- C 
- Allidrettsleir. Brage blir med i forhold til påmelding. Handlingsplan utarbeides av 

Odin og Vibeke 



-  
39/21 Tidspunkt for neste årsmøte. 
Torsdag 8 april klokken 20.00 på Teams 
 

 
 
 


